
         R O M Â N I A
JUDEŢUL SATU MARE
CONSILIUL LOCAL AL
MUNICIPIULUI CAREI

P R O C E S  -  V E R B A L
al şedinţei ordinare din data de 29.05.2015
a Consiliului Local al Municipiului Carei 

Sunt prezenţi 18 consilieri, absent domnul consilier Muller Ioan.
Şedinţa este condusă de domnul consilier Oneţ Ioan.
Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 29.04.2015, case se aprobă

în unanimitate.
D-nul preşedinte de şedinţă prezintă  proiectul ordinii de zi, după cum urmează :

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de fezabilitate al obiectivului de investiţie : 
„Iluminat zona Statuia Sf. Florian şi parc delimitat de str. 1 Decembrie 1918 şi str. G. Coşbuc”

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ranforsării prin asfaltare a aleilor de intrare la cele două 
capele din Cimitirul Ortodox şi Romano-Catolic, situat în Carei, str. Cimitirului 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare Locală  a Municipiului Carei 
pentru perioada 2014 - 2020

4. Proiect de hotărâre privind avizarea favorabilă a lucrării de construire a reţelei subterane de fibră 
optică, proiect „Fibra optică Intercity subteran Carei – Satu Mare”

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 al  
Spitalului Municipal Carei

6. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al 
municipiului Carei

7. Proiect de hotărâre privind  desfiinţarea funcţiei publice vacante de inspector grad profesional 
superior şi înfiinţarea funcţiei publice de consilier juridic grad profesional asistent

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării unor instrumente muzicale în valoare de 
4.000 lei pentru activităţile desfăşurate la Centrul Social

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea domeniilor serviciilor publice şi locurilor în care 
contravenienţii vor presta activităţi în folosul comunităţii

10. Informare privind Decizia nr. 21/17.04.2015 a Camerei de Conturi Judeţeană Satu Mare
11. Diverse 

Dl. primar propune completarea ordinii de zi cu un proiect de hotărâre şi anume : Proiect de 
hotărâre privind transmiterea imobilului situat în Carei, str. 1 Decembrie 1918 nr.38, în domeniul public 
al statului şi în administrarea Tribunalului Satu Mare

Se supune la vot ordinea de zi cu completarea propusă de domnul primar şi se aprobă cu 
unanimitate de voturi.

Se trece la discutarea primului punct de pe ordinea de zi :
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de fezabilitate al obiectivului de investiţie :

„Iluminat zona Statuia Sf. Florian şi parc delimitat de str. 1 Decembrie 1918 şi str. G.
Coşbuc”
Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
Comisia de învăţământ propune amplasarea a două coşuri de gunoi în zonă 

     2.   Proiect de hotărâre privind aprobarea ranforsării prin asfaltare a aleilor de intrare la cele   
două capele din Cimitirul Ortodox şi Romano-Catolic, situat în Carei, str. Cimitirului 
Dl. consilier Tempfli propune asfaltarea în Cimitirul „Mesterreszi” a unei suprafeţe de 30 mp 

în plus, în faţa capelei, care este acoperită cu clibrură. 
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Se supune la vot proiectul cu propunerea domnului consilier Tempfli şi se aprobă cu 
unanimitate de voturi.

    3.   Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare Locală  a Municipiului Carei 
          pentru perioada 2014 - 2020
          Domnul consilier Ciută, referitor la mărirea suprafeţei lacului Ianculeşti are rugămintea, dacă 

se realizează proiectul să nu se diminueze suprafaţa păşunii.
Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.

    4.  Proiect de hotărâre privind avizarea favorabilă a lucrării de construire a reţelei subterane de 
         fibră optică, proiect „Fibra optică Intercity subteran Carei – Satu Mare”
         Domnul consilier Ciucoş arată că nu s-a prezentat o schiţă pe unde vor trece aceste reţele, nu 

cumva să afecteze drumurile agricole modernizate, sau parcelele lucrate.
 Domnul consilier Ciută arată că în comisia economică domnul Egli a prezentat nişte schiţe, 

conductele de fibră optică sunt foarte înguste şi nu afectează drumurile sau parcelele.
Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.

    5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 al  
          Spitalului Municipal Carei
           Domnul consilier Ciută “Acum 2 luni când am aprobat rectificarea bugetară de la Spital, 

spuneam că nu avem buget pe anul 2015. Directorul economic de la spital spunea că avem. Uite că avem 
dovada minciunii…abia acum vine cu bugetul pe 2015. E prea mult amatorism în acest buget prezentat, e 
păcat că spitalul e în administrarea Consiliului Local în aceste conditii. Cine se ocupă de intocmirea acestui 
buget ar trebui să fie mai atent,  pentru că cifrele sunt total aiurea”. 

Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu 14 voturi pentru şi 4 voturi abţineri (grupul PNL).
    6.  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului   
         public al municipiului Carei          

Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
   7.  Proiect de hotărâre privind  desfiinţarea funcţiei publice vacante de inspector grad   
         profesional superior şi înfiinţarea funcţiei publice de consilier juridic grad profesional 
         asistent
         Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
    8.  Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării unor instrumente muzicale în valoare de
         4.000 lei pentru activităţile desfăşurate la Centrul Social
            Domnul consilier Ciută solicită lămuriri legate de programul de la Centrul Social şi anume 

cine se va ocupa cu copii romi, care de altfel au program după masă în cadrul proiectului de la Şcoala nr.1. 
Solicită să fie anunţat când este program la Centru Social. Propune ca instrumentele muzicale să fie în 
inventarul Centrului Social.

Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
     9. Proiect de hotărâre privind stabilirea domeniilor serviciilor publice şi locurilor în care 
         contravenienţii vor presta activităţi în folosul comunităţii
          Domnul consilier Ciută propune ca la art.1 ca alin 1 să se modifice în „pentru întreţinerea şi 

amenajarea locurilor de agrement, a parcurilor şi a drumurilor”
Se supune la vot proiectul cu modificările propuse şi se aprobă cu unanimitate de voturi.

   10. Proiect de hotărâre privind transmiterea imobilului situat în Carei, str. 1 Decembrie 1918 
         nr.38, în domeniul public al statului şi în administrarea Tribunalului Satu Mare
         Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
   11. Informare privind Decizia nr. 21/17.04.2015 a Camerei de Conturi Judeţeană Satu Mare

 Domnul consilier Bucureştean arată că e primul raport al Curţii de Conturi care se aduce la 
cunoştinţa consilierilor. Solicită lămuriri asupra faptului că raportul are data de 17 aprilie 2015 şi trebuia 
adus la cunoştinţă în zece zile de la elaborare precum şi despre sumele imputate. „Se impută peste 550 mii 
lei, pentru plăţi ilegale la asociaţii, echipa de fotbal Victoria, cei de la Curtea de Conturi solicită recuperarea 
acestor sume. Cum consideraţi că vor fi recuperate aceste sume?” Domnul Beko – administratorul public 
precizează că sumele au fost alocate legal de Consiliul Local dar nu au fost folosiţi conform reglementărilor 
legale în vigoare. Executivul trebuia să verifice deconturile. Acum avem un regulament şi metode specifice 
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de împărţire a sumelor. Sumele nu vor fi imputate consilierilor care au votat pentru acordarea lor.  A fost 
depusă o contestaţie privind acest raport.

12. Diverse
1. Raportul de specialitate al Biroului Proiecte, Programe de Dezvoltare Locală privind Strategia
    de Dezvoltare Locală a Municipiului Carei pe perioada 2014 – 2020, respectiv deschiderea anexei 
    3 care să cuprindă propunerile de proiecte care vor fi introduse la următoarea modificare, şi analiza
    privind oportunitatea introducerii unui proiect de realizare a unei băi comunale cu saună în   
    municipiul Carei.

 Domnul consilier Ciută propune introducerea în anexa 3 a unor lucrări în satul Ianculeşti : 
asfaltare, apă canalizare etc.

Doamna Egli răspunde că aceste lucrări sunt deja cuprinse în stradegia de dezvoltare.
Se supune la vot raportul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.

2. Raportul de specialitate nr. 57 al Serviciului Public de Asistenţă Sopcială privind înfiinţarea 
serviciilor sociale pentru persoanele fără adăpost şi identificarea unui imobil adecvat şi reabilitarea 
acestuia pentru adăpost de urgenţă. Se propune ca imobilul situat la str. Iuliu Maniu nr.10 din curtea 
imobilului unde este situată Bioblioteca Orăşenească, în speţă fostele ateliere cu 4 încăperi aflate în 
apropierea fostului internat.

 Domnul consilier Bucureştean solicită lămuriri legate de clădirea care va fi amenajată ca 
adăpost şi care este distanţa faţă de Biblioteca.

Domnul viceprimar Keizer dă explicaţii : clădirea în care se amenajează adăpostul nu are nici 
o legătură cu clădirea bibliotecii, este o anexă din curte iar accesul va fi asigurat dinspre DSPL.

 Domnul consilier Bucureştean este de acord cu raportul cu condiţia să fie completat proiectul 
ca intrarea să fie asigurată dinspre DSPL şi clădirea va fi delimitată de incinta bibliotecii.

Se supune la vot raportul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
3. Domnul consilier Ciută arată ca a fost întrebat de un localnic „Care este viitorul pas la racordarea 

pentru canalizare, ce se efectuează în oraş? Cum se va realiza această racordare, iarăşi alte săpături, alţi 
bani.” Având în vedere că lucrările de introducere a reţelei de canalizare se efectuează pe partea stânga, cum 
se vor racorda cei ce locuiesc pe partea dreaptă a drumului. 

Domnul consilier Csizmadia arată că în proiect este prevăzut ca firma executantă trebuie să 
facă lucrările de racordare cu valoare zero, dar nimeni nu execută lucrări fără bani. 

 Domnul consilier Csizmadia mai precizează că lucrările stau la 40% şi sunt şanse să fie gata 
la sfârşit de an.

4. O altă problemă prezentată de  domnul consilier Ciută este absenţa posturilor judeţene de 
televiziune la şedinţele Consiliului Local.

Domnul Primar arată că nu este adevărat că nu sunt invitaţi posturile de televiziune la 
şedinţele de consiliu, dar ei aşteaptă de fapt bani serioşi, ultimele două facturi nu au fost decontate şi s-au 
supărat. 

Tot în cadrul punctului diverse domnul consilier Ciută a mulţumit executivului pentru că a 
dat curs solicitării sale de a amplasa bănci pe trotuarul lărgit de pe Calea Mihai Viteazu. 
  Nefiind alte probleme, şedinţa se încheie.

                 PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ                    S E C R E T A R 
                                  Ioan ONEŢ                                       cons. jr. Anca  DEMIAN                 
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